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Indiener : Freya Perdaens 

 
Datum: 23 augustus 2024 

 
Onderwerp vraag: trajectcontrole Battelsesteenweg 

 
Toelichtende nota 

 
Om de snelheid in te dijken en de veiligheid te verhogen, werd enige tijd terug op 

Battelsesteenweg een trajectcontrole ingevoerd. Ik had hierover de volgende vragen: 
 

1. Percentage en absoluut cijfer van voertuigen dat een boete krijgt door de 
trajectcontrole (in beide richtingen). 

2. Percentage en absoluut cijfer voertuigen dat op een tijdspanne van 5 minuten 
het traject tussen de 2 trajectcontrolecamera’s doorloopt (in beide richtingen). 

3. Worden ter controle van wagens die niet het volledige traject afleggen ook 

snelheidscontroles met flitscamera’s uitgevoerd op het traject? Hoe vaak 
gebeurde dat sinds de invoer van de trajectcontrole?  

 
 

 
         Freya Perdaens 


